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Verslag van de gecombineerde Algemene Ledenvergadering van de vereniging 
Rijswijkse Golfclub en de Algemene Vergadering van Certificaathouders van de B.V. 
Golfbaan Rijswijk, gehouden op 26 juni 2017 in het clubhuis van de Rijswijkse Golfclub, 
Delftweg 59 te Rijswijk. 
 
 
Bestuur: 
dhr. F.G. (Folkert) Wijnstra    voorzitter 
dhr. P.H.J. (Patrick) Botermans   penningmeester 
mw. J.E. (Annelies) Bremer    secretaris  
dhr. A.H.M. (Arthur) Bartels    lid 
dhr. H.J. (Hendrik Jan) Rietveld   lid, vicevoorzitter 
dhr. M.R. (Michel) Plug     lid 
 
Manager: 
dhr. R.F. (Bob) Knaap 
 
Afwezig met kennisgeving: 
- 
 
Verslag 
mw. U. Smeele - namens De Notulist 
 
1. Opening 
De voorzitter opent om 20.00 uur de vergadering en heet iedereen van harte welkom op 
deze vergadering en in het bijzonder de ereleden en de leden van verdienste.  
 
Er zijn 38 certificaathouders aanwezig, 6 leden zonder certificaat, 2 certificaathouders 
ex-leden, 2 businessclubleden en daarnaast 5 machtigingen en 16 afmeldingen ontvangen. 
De agenda wordt vastgesteld.  
 
2. Notulen 21 november 2016 RGC/BV 
Naar aanleiding van: 
Pagina 4, Erfpacht: 
Mevrouw Ans de Graaf vraagt naar de status van de erfpacht. De voorzitter legt uit dat eind 
vorig jaar met de gemeente Rijswijk een gesprek heeft plaats gevonden over de erfpacht. 
Nadien heeft de gemeente een brief gestuurd waarin wordt aangegeven dat de gemeente de 
grond wil behouden. Het bestuur zal naar andere mogelijkheden kijken en binnenkort 
reageren op de brief.  
 
Pagina 5, Fabulous Four: 
Vorig jaar mochten de leden op de golfclubs Kleiburg, Capelle en Cromstrijen spelen. 
Gevraagd wordt of ook dit jaar deze mogelijkheid wordt geboden. Cromstrijen heeft zich in 
ieder geval voor 2017 teruggetrokken. De voorzitter antwoordt verder dat op initiatief van 
RGC vrijdag 30 juni 2017 een overleg  plaatsvindt met een aantal ledenbanen om te zien 
hoe de samenwerking uitgebreid kan worden. Zodra meer bekend is, worden de leden op de 
hoogte gebracht.  
Mevrouw Marijke Dekker vraagt of kan worden overwogen om het spelen bij andere 
golfclubs uit te breiden met jeugdleden. De voorzitter geeft aan dat dit zeker een punt van 
aandacht is en zal dit meenemen.   
 
Pagina 5, Baanzaken, 5e alinea: 
De heer Jan Rietveld vraagt naar de lampen op de parkeerplaats. De manager geeft aan dat 
er onlangs vijf nieuwe ledlampen geplaatst zijn.  
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Tekstueel zijn er geen opmerkingen.  
Het verslag wordt goedgekeurd en vastgesteld met dank aan de notuliste. 
 
3. Ingekomen stukken 
Er zijn geen ingekomen stukken. 
 
4. Mededelingen van het bestuur 
Ledenaantal 
Het aantal leden per 1 mei bedroeg 929, een overzicht over de verdeling wordt getoond. Het 
aantal bedrijfsleden en expat members loopt terug, maar er is een stijging bij de 
sponsorcontracten. Het aantal jeugdleden blijft terug lopen. De voorzitter licht toe dat de 
terugloop van het aantal jeugdleden een trend is die in heel Europa zichtbaar is. De jeugd 
kiest vooral voor teamsport. Het aantal kennismakings-lidmaatschappen is ook minder dan 
vorig jaar. Het aantal studenten is iets hoger. In totaal zijn er 929 leden. Vergeleken met de 
jaren ervoor is er een voorzichtige beweging naar boven te zien. De cijfers zijn per 1 mei.  
 
Golfsportzaken: De heer Hendrik Jan Rietveld deelt mede  dat de Jeugdcommissie wordt 
uitgebreid naar vijf leden. De website is aangepast met meer jeugdinformatie en zal worden 
bijgehouden. 
De Koningsspelen waren een succes, hieraan hebben 150 kinderen deelgenomen. De 
vereniging heeft er een lid aan overgehouden.  
 
Dit voorjaar hebben 12 teams aan de competitie deelgenomen. De heren senioren 18-holes 
hebben hun landskampioenschap helaas niet kunnen prolongeren, maar zijn in de finale nipt 
verslagen. De dames 1 en 2 senioren van de 18-holes teams zijn gepromoveerd. De huidige 
trainingsopzet zal de komende winter voortgezet worden.  
 
Mevrouw Thea van Spellen meldt dat er in 2014 een competitiereglement is opgesteld. Zij 
heeft echter het gevoel dat niemand zich daaraan houdt. Het bedrag van € 15.000 lijkt haar 
erg hoog. De voorzitter legt uit dat als de vereniging iets in de competitie wil betekenen, 
investeren in de competitieteams noodzakelijk is. Indertijd werden voornamelijk de top teams 
gesteund, nu is dat breder. Overigens is ook niet de volledige reservering van € 15.000 
uitgegeven. De voorzitter voegt toe dat golf ook een sportieve waarde heeft en daarbij past 
dat aan landelijke competities meegedaan wordt. De aanpak past bij de sportieve ambitie 
van de vereniging. Dit is ook wat de afgelopen jaren met elkaar is afgesproken.  
 
De heer Dan Iverus wil graag de vorige jeugdcommissie een pluim geven voor het goede 
werk dat zij hebben gedaan. De aanwezigen geven applaus. 
 
Baanzaken: 
De heer Arthur Bartels legt uit dat in 2016 een nieuw vijfjarig contract met firma De Ridder is 
aangegaan.  
 
Bij hole 2 zijn de nodige aanpassingen gedaan. Een rij populieren is gerooid, daardoor is 
links meer ruimte gekomen en wordt wortelgroei richting green verder voorkomen. Het 
gebied is opnieuw ingericht met heuveltjes en ingezaaid. Ook de afwatering en de bunkers 
zijn aangepast. Links liggen nu twee nieuwe bunkers, de rechter greenside bunker is 
gewijzigd in een grasbunker. Tweede week juni, net voor het lustrum is de hole weer volledig 
bespeelbaar verklaard.  
 
Bij de green van hole 12 was een probleem met de beregening. Dit heeft ertoe geleid dat er 
de opbouw van de green verstoord is en er teveel water kan blijven staan op de green. 
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Momenteel wordt geprobeerd om dit met prikken en zanden op te lossen. Dit lijkt te werken. 
Dit seizoen zal bekeken worden hoe dit zich verder ontwikkelt.  
 
Bij de vogeltelling op het terrein zijn 38 verschillende soorten geteld. Ondanks de kleine 
opkomst vroeg in de ochtend was het wederom een succes.  
  
Sinds begin van dit jaar voert de hoofdgreenkeeper van onze baan, de heer André Bosboom 
van firma De Ridder, ook werkzaamheden uit bij Golfclub Zeegersloot.  
 
De heer Cock Huijsdens zou graag zien dat er meer wordt gedaan aan het onderhoud van 
de bunkers en dat hier prioriteit aan wordt gegeven. Uitgelegd wordt dat dit een voortdurend 
punt van aandacht is.   
 
De heer Jan Rietveld heeft gelezen dat de essenziekte is uitgebroken. Hij vraagt of dat van 
invloed is op de bomen op de baan. Aangegeven wordt dat er wel vaker bomen met ziektes 
geweest zijn en dat dit continu in de gaten gehouden wordt. Met het oog op uitval van bomen 
zijn op diverse plaatsen al nieuwe bomen geplant. 
 
Mevrouw Hetty Verboom geeft aan dat het leuk voor de jeugd, beginners en ouderen zou zijn 
als er ook oranje tees zouden zijn. Het bestuur dankt haar voor de suggestie en zal het punt 
meenemen.  
 
5. Jaarrekening 2016 RGC 
De penningmeester geeft een toelichting op de jaarrekeningen 2016 RGC/BV. De cijfers zijn 
zo opgesteld, dat ze aansluiten op de jaarrekening van Baker Tilly Berk. De vereniging doet 
zelf de boekhouding, maar de accountant verzorgt de jaarrekening. De heer Ad van Dijk is 
degene die dit samen met Fauzia Dehue voor de vereniging doet. De accountants zijn vol lof 
hierover. Er volgt applaus. De jaarrekening is gepubliceerd op de website. 
 
Het gaat goed met de club. Door een kleine toename in leden is de opbrengst van de 
contributie € 840.000. Dit bedrag is hoger dan begroot. De afdracht van speelrecht aan de 
BV is in lijn met de ledentoename weer verhoogd. Het besluit daarvoor is in de 
najaarsvergadering reeds genomen.  
 
Bij de post competitie is te zien dat de werkelijke kosten voor de competitie teams  
€ 5.000 bedragen.   
 
6. Jaarrekening 2016 BV 
 
Deze cijfers zijn zo opgesteld, dat deze aansluiten op de jaarrekening van de accountant. 
Het verschil bij de post ‘speelrecht’ is de omzetbelasting die de BV moet afdragen.  
De cijfers van de BV laten zien dat er in 2016 een omzet was van € 344.000 ten opzichte van 
€ 351.000 in het jaar daarvoor. Er zijn twee grote verschuivingen, te weten het speelrecht dat 
een stijging laat zien. Daarnaast zijn de afschrijvingen gedaald van € 155.000 naar 
€ 122.000. Dat heeft met de vervanging van inventaris in het clubhuis te maken. De huur en 
pacht blijven ongeveer gelijk.  
 
Mevrouw Hetty Verboom vraagt naar de sponsorinkomsten. De manager legt uit dat er twee 
soorten zijn; het sponsorlidmaatschap zoals voor medewerkers van Samsung en het 
bedrijfslidmaatschap. Van de laatstgenoemde zijn de reclame-inkomsten en dergelijke terug 
te vinden bij de BV. 
 
De samengevoegde resultaten laat zien dat de grootste opbrengst komt van de contributies 
ad € 840.000. De grootste kostenpost is onderhoud.  
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De balans laat € 3,5 miljoen aan boekwaarde zien. Dat zijn baan, clubhuis en overige 
gebouwen. Een groot deel daarvan wordt gefinancierd door de obligatielening.  
 
De heer Willem Zelisse heeft een vraag over het bedrag van € 322.000 voor de eliminatie 
van de rekening courant, zoals te zien op de Samengevoegde Financiële positie. De 
penningmeester legt uit dat dit verschil te maken heeft met het speelrecht van de BV.  
De heer Zelisse geeft aan dat dit dan elders ook op die manier moet worden aangegeven. 
Afgesproken wordt zij dit samen na de vergadering verder zullen doorspreken.  
 
Financiële positie: 
Het samengevoegd resultaat van RGC en BV samen is € 95.344 positief. Te zien is dat 
€ 47.677 is geïnvesteerd en € 47.206 is afgelost op obligatielening. Daarnaast is, zoals ieder 
jaar, ruim € 66.000 op de hypotheek afgelost.  
 
7. Décharge bestuur 
De kascommissie, bestaande uit de heren Roel Jense  en Bert  Wolting, heeft geen 
bijzonderheden opgemerkt en adviseert derhalve om de jaarrekening van de vereniging over 
2016 goed te keuren en décharge te verlenen aan het bestuur van de RGC. De vergadering 
stemt per acclamatie in.   
Voor de BV is geen kascommissie. De boeken van de BV zijn door de accountant 
gecontroleerd en goedbevonden. De vergadering stemt per acclamatie in. Hierdoor wordt het 
bestuur van de BV décharge verleend.  
 
8. Benoeming bestuursleden 
Mevrouw J.E. Bremer-Versteegen (secretaris) en de heren F.G. Wijnstra (voorzitter) en 
P.H.J. Botermans (penningmeester) zijn volgens rooster statutair aftredend.  
 
Mevrouw Annelies Bremer heeft aangegeven niet beschikbaar te zijn voor een tweede 
termijn. De voorzitter dankt haar hartelijk voor alles wat zij voor de vereniging heeft gedaan 
en overhandigt haar een bos bloemen. Er volgt applaus.   
 
Het bestuur stelt voor de heer A.H.M. Bartels te benoemen in de functie van secretaris voor 
een periode van één jaar. De achterliggende gedachte is het rooster van aftreden. Hierdoor 
zal in de toekomst niet iedereen tegelijk aftreden. Het bestuur stelt voor de heren Folkert 
Wijnstra en Patrick Botermans in hun functie te herbenoemen voor een termijn van drie jaar. 
De vergadering stemt in met de voorgestelde (her)benoemingen door het opsteken van de 
groene bordjes.  
 
9. Benoeming Kascommissie en Commissie van Beroep RGC 
De kascommissie wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering benoemd. Het bestuur 
stelt voor de heren Roel Jense en Bert Wolting te herbenoemen voor een periode van een 
jaar. De vergadering is akkoord met algemene stemmen. 
 
De commissie van beroep wordt elk jaar door de Algemene Ledenvergadering benoemd. 
Het bestuur stelt voor mevrouw Leanne. van den Hoek en de heren Roel Jense en Alex 
Blomaard te herbenoemen voor een periode van een jaar. De vergadering stemt in met deze 
herbenoemingen.  
 
10. Rondvraag 
De heer Karel Klopper vraagt naar de status reglementswijziging buggy/handicart gebruik 
tijdens NGF wedstrijden waarover enige tijd geleden een vraag is gesteld. Het verzoek is om 
de regel hier ook in Rijswijk te volgen voor mensen die mee willen doen. De voorzitter merkt 
op dat het gegeven antwoord een voorlopig antwoord was. Er is inmiddels zeker overleg 
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geweest. Echter de lijn van het NGF volgen, vraagt nogal wat. Dat wordt derhalve niet dit 
jaar en zeker niet voor de clubkampioenschappen. De heer Klopper wil meegeven dat er al 
een dispensatie is voor de seniorenleden en wil het graag in het juiste perspectief zetten.  
 
Mevrouw Thea van Spellen zou graag een overzicht ontvangen van de mensen die 
opgezegd hebben. De voorzitter geeft aan dat om privacy redenen het verstrekken van  
lijsten met namen niet is toegestaan. Als er vragen zijn over obligaties van ex-leden kan wel 
met het secretariaat contact opgenomen worden.  
 
11. Sluiting 
De voorzitter sluit om 21.05 uur de vergadering onder dankzegging aan de aanwezigen. 


